



Add value.
Inspire trust.

TÜV SÜD Certification and Testing (China) Co., Ltd. Shanghai Branch
No. 151 Heng Tong Road, Shanghai 200 070, P.R. China

公司 Company: 诺贝丽斯铝业（镇江）有限公司
地址 Address: 中国江苏省镇江市京口工业区蔡家路111号
邮编 Post code: 212006

Subject: Confirmation

尊敬的诺贝丽斯铝业（镇江）有限公司：

兹确认：南德认证检测（中国）有限公司上海分公司，于2025年10月27-31日，根据AS 9100:2016 (AS 9100D) 标准体系标准要求，在诺贝丽斯铝业（镇江）有限公司执行了现场审核，审核范围：“铝及铝合金轧制产品的生产和加工”。

诺贝丽斯铝业（镇江）有限公司提交的纠正措施的见证资料，于2025年11月17日经此次审核组组长评审确认。审核组已向我司总部推荐贵司注册，相关注册证书将在TÜV SÜD总部批准之后予以颁发。

颂祝
商祺
管理服务
汪微波
总监

Dear Novelis Aluminum (Zhenjiang) Co., Ltd.

This letter is to certify that your company Novelis Aluminum (Zhenjiang) Co., Ltd. has successfully passed the certification on-site audit performed by TÜV SÜD Certification and Testing (China) Co., Ltd. Shanghai Branch on October 27-31, 2025, according to AS 9100:2016 (AS 9100D) with the application scope “Production and Machining of Rolled Products from Aluminum and Aluminum Alloys”.

Evidence of corrective actions submitted by Novelis Aluminum (Zhenjiang) Co., Ltd. has been verified by the lead auditor on November 17, 2025. The certificate award has been recommended, and the registration certificate will be issued by the certification body.

Best regards,
Management Service
Wang Weibo
Director



HSBC Bank (China) Company Limited
Shanghai Branch
Account No. (RMB): 088303235011
Account No. (USD): 001622349055
Account No. (EUR): 001622349056
SWIFT Code: HSBCNSH

Managing Director of
Central Region:
Mr. Jan Sun

Telephone: +86 21 6141 0123
Telefax: +86 21 6140 8600
www.tuv-sud.cn

TÜV SÜD Certification and Testing (China) Co., Ltd
Shanghai Branch
3-13F, No. 151 Heng Tong Road
Shanghai 200 070
P.R. China